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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e tudomása a minisztériumnak és ezen keresztül a
kormánynak a budapesti Bajcsy-Zsilinszky kórházban uralkodó áldatlan munkaköri 
állapotokról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Július elseje minden évben a magyar egészségügy ünnepe.  Ezen a napon született  Semmelweis
Ignác, akit az anyák megmentőjeként ismernek.

Választókerületemben,  Kőbányán  és  Kispesten  is  köszönetet  mondunk  ezen  a  napon  az
egészségügyben dolgozóknak. Megköszönjük az egész éves munkát az orvosoknak, az ápolóknak,
az asszisztenseknek, a védőnőknek, a mentősöknek és a többi egészségügyi dolgozónak. Együtt
örülünk annak, hogy a kispestiek összefogása és tiltakozása megmentette a Kispesti Egészségügyi
Intézetet, a szakrendelőt az államosítástól, együtt szomorkodunk azon, hogy elvették a kerületektől
a  védőnői  szolgálatot,  és  együtt  aggódunk  azért,  hogy  egyre  nehezebb  körülmények  között
működnek a  háziorvosok,  hogy segítség  helyett  inkább csak  támadást  kapnak a  kormánytól  az
egészségünkön őrködő szakemberek.  Van azonban egy különös oka is annak, hogy most szólok a
Semmelweis-napról,  mert  van  egy  hely,  ahol  a  vezetés  nem  ünnepli  meg  méltó  módon  a
Semmelweis-napot: a Bajcsy-Zsilinszky Kórház.

A kórház vezetője úgy döntött, hogy ebben az évben nem érdemlik meg a jó szót a köszönetet a
kőbányaiakat,  a  XVII.  kerületieket  és  a  környező  településen  élőket  szolgáló  kórház  dolgozói.
Miközben  az  önkormányzatok  köszönetet  mondanak  az  egészségügyben  dolgozók  áldozatos
munkájáért, az állami kórház vezetése ezt nem tartja fontosnak. Zárt és szűk körben, alig harminc fő
részvételével került sor idén az ünneplésre, csupán az elismerésben részesítettek kaptak meghívást.
Mondhatjuk, hogy titokban jutalmazták őket, mintha nem is elismerés, hanem szégyen lenne.



Sajnos, a kórház vezetése az elmúlt évben számos jelét adta annak, hogy semmire sem tartja az ott
dolgozó  emberek  munkáját.  Húsvét  előtt  a  kórházi  dolgozók  megdöbbenve  tapasztalták,  hogy
minden figyelmeztetés nélkül megváltoztatták a túlórák elszámolását és csak egy hónappal később
kapják meg a nekik járó juttatásokat, illetve azoknak csak egy részét, mert állandó hiányosságok
vannak a túlórák elszámolásával.

Nem csupán arról van szó, hogy egy fideszes főnök ismét semmibe veszi a dolgozó emberek jogait,
de arról is,  hogy veszélybe kerül a kőbányai emberek és a többi településen élők egészségügyi
ellátása, halasztani kell műtéteket, ellátásokat, tovább nőnek a várólisták.

Az  egészségügyben  dolgozók  mindannyiunk  számára  fontos,  az  életünket  és  az  egészségünket
érintő feladatokat látnak el.  Egy kórház vezetésének kötelessége, hogy erkölcsileg is megbecsülje
az egészségügyi dolgozókat, ezért érthetetlen, miért csak egy zárt körben megtartott rendezvény
keretében adták át a jutalmakat a kiválasztott munkatársaknak, és miért nem kapott meghívást a
főnővéri kar részéről gyakorlatilag senki sem.

Kérdezzük miniszter urat

• Van-e tudomása a minisztériumnak és ezen keresztül a kormánynak a budapesti Bajcsy-
Zsilinszky kórházban uralkodó áldatlan munkaköri állapotokról?

• Mikor kezdődik a helyzet kivizsgálása, és hogyan kívánják javítani az egészségügyi 
dolgozók helyzetét?

Várjuk megtisztelő válaszát.
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